

24 January 2024

24 يناير 2024م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Appointment of Chief Operating Officer

الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي للعمليات

Taageer Finance Company SAOG would like to announce the appointment of **Mr. Fahad Khamis Al Bulushi** as **Chief Operating Officer** with effect from 24 January 2024.

تعلن شركة تأجير للتمويل ش.م.ع.ع. عن تعيين **الفاضل/ فهد بن خميس البلوشي** بمنصب الرئيس التنفيذي للعمليات بتاريخ 24 يناير 2024م.

Mr. Fahad Al Bulushi is a strategic finance professional with more than 22 years of experience in various capacities with different organizations in Oman and GCC. He joins the organization with a strong background in Finance & Accounting, Investment Management and Strategy Development. He is fellow member with the Association of Certified Chartered Accountants (ACCA).

يملك الفاضل/ فهد بن خميس البلوشي خبره واسعه تتجاوز ال 22 عام في شؤون المحاسبة و المالية ، قطاع البنوك ، إدارة الاستثمارات ، إدارة المشاريع ، التدقيق الداخلي والحوكمة من خلال تقلده عدة مناصب في مؤسسات عديدة في السلطنة وخارجها. وهو عضو زميل في جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين بالمملكة المتحدة.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،


شاهين بن محمد بن أحمد البلوشي
Shahin Mohammed Ahmed Al Balushi
الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer

